
Protokół Nr 30/2025

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 29 kwietnia 2025 roku

W posiedzeniu udział wzięli:

- członkowie Zarządu Powiatu,

- Przewodniczący Rady Powiatu,

-Skarbnik Powiatu.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

oraz zapoznanie się z porządkiem obrad.

2. Wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane dla gminy Topólka.

3. Przyjęcie informacji Dyrektora SP ZOZ w Radziejowie w sprawie przebiegu przetargu

ustnego nieograniczonego na najem nieruchomości garażowej, położonej przy ul.

Szpitalnej w Radziejowie.

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu

Radziejowskiego sporządzonego na dzień 31.12.2024 r.

5. Podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji o wykonaniu

budżetu Powiatu Radziejowskiego za I kwartał 2025 roku.

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad.1 

P. Starosta otworzył posiedzenie Zarządu przed sesją i stwierdził quorum (5 członków).

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia i zapoznał się z proponowanym porządkiem

obrad nie wnosząc do niego uwag.



Ad.2

P. Starosta przedstawił pismo Wójta Gminy Topólka w celu wyrażenia zgody na

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane „ Budowa altany „obręb Topólka.

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Wójta Gminy Topólka i wyraził zgodę na

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane.

Ad.3

P. Starosta przedstawił pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej w Radziejowie w sprawie przebiegu przetargu ustnego nieograniczonego na

najem nieruchomości garażowej, położonej przy ul. Szpitalnej w Radziejowie. W dniu 22

kwietnia odbył się przetarg ustny, nieograniczony na najem nieruchomości garażowej,

położonej przy ulicy Szpitalnej w Radziejowie. W wyznaczonym terminie nie zgłosił się żaden

uczestnik zainteresowany najmem nieruchomości. W związku z powyższym przetarg został

zakończony bez wyłonienia najemcy.

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Dyrektora SP ZOZ w Radziejowie w sprawie

przebiegu przetargu ustnego nieograniczonego na najem nieruchomości garażowej,

położonej przy ul. Szpitalnej w Radziejowie.

Ad.4

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania

finansowego Powiatu Radziejowskiego sporządzonego na dzień 31.12.2024 r.



Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego

Powiatu Radziejowskiego sporządzonego na dzień 31.12.2024 r.

Ad.S 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie podania do publicznej

wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Radziejowskiego za I kwartał 2025
roku.

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie podania do publicznej wiadomości

informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Radziejowskiego za I kwartał 2025 roku.

Ad.6 

P. Starosta poinformował, że zostanie wystosowana petycja odnośnie Kujawsko

Pomorskiego Transportu Samochodowego o przywrócenie linii autobusowej, która miała

miejsce od Radziejowa do Bydgoszczy.

Kolejne posiedzenie Zarządu wraz z przyjęciem materiałów na X Sesje Rady Powiatu

odbędzie się 16 maja 2025 roku.

Ad.7 

Wobec wyczerpania porządku obrad P. Starosta zamknął posiedzenie.
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Podpisy członków Zarządu Powiatu:
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